

Lahirkan pelapis qari dan qariah negara

Berita dan Foto Oleh : Noraisah Muhammed

SERIA, Ahad, 15 Januari. - Skim Tilawah Al-Quran Remaja (STAR) yang mula ditubuhkan pada tahun 1997 merupakan skim yang dikendalikan oleh Jabatan Pengajian Islam bagi melahirkan remaja yang berpotensi dalam bidang pembacaan Al-Quran secara bertarannum.

Objektif dan matlamat skim tersebut ditubuhkan untuk melatih dan membimbing remaja dalam pembacaan Al-Quran melalui lagu-lagu tilawah yang masyhur untuk melahirkan pembaca-pembaca Al-Quran remaja yang berpotensi yang dihasratkan sebagai pelapis qari dan qariah negara peringkat kebangsaan.

Pada sesi temuduga yang telah diadakan pada bulan Oktober dan November tahun 2016 yang lalu menyaksikan seramai 606 orang pemohon namun hanya 178 pelajar dari seluruh daerah sahaja yang berjaya mengikuti skim tersebut.

Skim Tilawah Al-Quran beroperasi di Sekolah Ugama Beribi, Gadong bagi Daerah Brunei dan Muara, di Sekolah Ugama Pengiran Anak Puteri Norain, Tutong bagi Daerah Tutong, di Sekolah Ugama Pengiran Anak Puteri Rashidah Sa'adatul Bolkiah bagi Daerah Belait dan di Sekolah Arab Temburong.

Sehubungan itu, Jabatan Pengajian Islam (JPI) telah mengadakan majlis pendaftaran pelajar-pelajar baru bagi pengambilan Ke-20 sesi 2017-2018 yang telah berjaya mengikuti skim tersebut.

Ketika meninjau majlis pendaftaran bagi pelajar STAR di Daerah Belait, Pelita Brunei menemu bual Tenaga pengajar Skim Tilawah Al-Quran Remaja, Awang Mohd Ikhwandi bin Irwandi yang berkhidmat sebagai tenaga pengajar Skim Tilawah Remaja sejak 2014 yang menyatakan skim tersebut merupakan salah satu cara memberi ilmu dalam pembacaan Al-Quran.

"Saya yakin suatu masa akan datang skim ini akan melahirkan para pelapis qari dan qariah mewakili Brunei ke peringkat antara bangsa yang terlatih dan boleh menguasai pembacaan Al-Quran melalui lagu-lagu tilawah yang masyhur melalui latihan-latihan dan bimbingan yang terancang," tambahnya.

Menurutnya lagi dalam jangka 20 tahun kebanyakan pelajar-pelajar tilawah ada yang menjadi tenaga pengajar malah ada yang berjaya mewakili negara, apabila johan qari Pertandingan Membaca Al-Qur'an Bahagian Dewasa Peringkat Akhir

Kebangsaan Tahun 1435H/2014M dimenangi oleh Awangku Md. Adibul Amin bin Pengiran Haji Marzuki salah seorang pelajar Skim Tilawah Al-Quran Remaja.

Majlis pagi itu dimulakan dengan bacaan surah Al-Fatihah beramai-ramai dan peserta diberi taklimat mengenai dengan Latar Belakang Skim Tilawah Al-Quran Remaja dan Panduan Am Skim yang disampaikan oleh Awang Mohd Ikhwandi bin Irwandi.

Pelita Brunei juga menemu bual beberapa pelajar yang mendaftar bagi penyertaan Skim Tilawah Al-Quran Remaja iaitu Awang Ahmad Tarmizi

bin Haji Khalid, bersekolah di Mahad Islam Tutong di tahun 9 melahirkan rasa gembira kerana Berjaya terpilih dalam skim berkenaan dan ia merupakan hasrat beliau sendiri selain turut berhasrat untuk menjadi wakil tilawah.

Sementara itu, Awang Mohd Wafi Fatullah bin Morsidi, pelajar tahun 11, bersekolah di St. James mendapat sokongan padu dari kedua orang tuanya dan berhasrat menyertai mana-mana pertandingan selain ingin mendalami kefahaman Al-Quran dari segi tajwid.

Manakala Dayang Siti Sakinah binti Mahari yang bersekolah di Sekolah

Menengah Perdana Wazir mendapat galakkan oleh gurunya untuk menyertai dan beliau berhasrat ingin menjadi qariah ataupun untuk menjadi tenaga pengajar.

Bagi Dayang Norsyafiqah binti Mohd. Ali Abu Hanafiah dan Aisah Farhana binti Haji Khalid, masing-masing berasa bangga dan berhasrat ingin menjadi qariah sementara Dayang Nonabillah binti Haji Ibrahim pula berhasrat untuk membanggakan ibu bapa dan ingin menjadi tenaga pengajar selain akan menyertai sebarang pertandingan tilawah Al-Quran jika diberikan peluang.



AWANG Ahmad Tarmizi bin Haji Khalid dan Awang Mohd. Wafi Fatullah bin Morsidi.



DAYANG Norsyafiqah binti Mohd Ali Abu Hanafiah dan Dayang Aisah Farhana binti Haji Khalid.

Pelajar UNISSA hadiri Persidangan Tahunan ALSA 2017



LAPAN pelajar dari Fakulti Syariah dan Undang-Undang UNISSA sebelum berlepas ke Bandung, Indonesia bagi menyertai Persidangan Tahunan ALSA 2017.

Berita dan Foto : Ihsan Universiti Islam Sultan Sharif Ali

BANDAR SERI BEGAWAN, Ahad, 15 Januari. - Seramai lapan pelajar dari Fakulti Syariah dan Undang-Undang, Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA) akan mengambil bahagian dalam Persidangan Tahunan Persatuan Pelajar Undang-Undang Asia (Asian Law Students' Association - ALSA) 2017 di Bandung, Indonesia.

Delegasi UNISSA diketuai oleh Presiden ALSA Brunei Darussalam 2016/2017, Haji Muhammad Danish Iqbal Bin Haji Ariffin.

Persidangan yang bermula hari ini hingga 21 Januari 2017, akan melibatkan perhimpunan ratusan pelajar undang-undang dari 15 buah negara.

Sebelum bertolak, Presiden ALSA Brunei Darussalam berkata, pelajar UNISSA akan menghadiri Mesyuarat Pengelola Majlis, Model Bangsa-Bangsa Bersatu (MUN), serta beberapa seminar Antarabangsa ALSA.

Model Bangsa-Bangsa Bersatu (MUN) adalah simulasi PBB yang

bertujuan untuk mendidik peserta mengenai peristiwa-peristiwa semasa, isu-isu dan masalah dalam hubungan antarabangsa, diplomasi dan Agenda Bangsa-Bangsa Bersatu.

Jelas Haji Muhammad Danish, Model PBB (MUN) akan memberi tumpuan kepada Hak Harta Intelek, khususnya World Intellectual Property Organization (WIPO).

Seminar Antarabangsa ALSA yang akan dihadiri para pelajar tersebut katanya akan dijalankan dalam 2 sesi, di mana sesi pertama akan memberi tumpuan kepada "Peranan Hak Harta Intelek dan perlindungan mereka di Negara Membangun" (The Role of Intellectual Property Rights and their protection in Developing Countries) dan seminar kedua Perkongsian Alumni ALSA (ALSA Alumni Sharing).

Delegasi ALSA Brunei Darussalam juga akan berkesempatan melawat Gedung State di mana para perwakilan akan didedahkan kepada cara kerja, struktur serta persekitaran kerja

mereka Kerajaan Barat Jawa dan sebagainya.

Sementara itu, lapan pelajar UNISSA tambahna akan mengikuti aktiviti khidmat masyarakat di Jalan Cibunut, Bandung. Aktiviti-aktiviti ini termasuk penanaman tumbuhan-tumbuhan sebagai usaha utama yang akan menjadi pengalaman yang sangat bermakna bagi para perwakilan dalam memahami kepentingan mencintai alam sekitar selari dengan objektif ALSA yang bukan sahaja berfikir secara global, komited dalam bidang akademik dan berkemahiran dari segi undang-undang, tetapi juga bertanggungjawab dari segi sosial.

Antara yang akan menghadiri Mesyuarat Majlis Pimpinan adalah Haji Muhammad Danish Iqbal Bin Haji Ariffin, Nazihatul Afifah binti Abdul Hamid, Sa'adatul Fauziah Akmal binti Haji Zamain, Arif Azhan bin Awang Besar, Nur Azmina binti Haji Malik, Nur A'bidah binti Haji Mahri dan Azilla Liyana binti Mohd. Azam Zaki. Manakala Nur IznI binti Madani akan mengambil bahagian dalam Model Bangsa-Bangsa Bersatu (MUN).

Lapan pelajar terpilih ikuti STAR di Daerah Temburong

Berita dan Foto : Ampuan Roza Amalyati Ampuan Hussain

TEMBURONG, Ahad, 15 Januari. - Seramai lapan orang pelajar baharu Skim Tilawah Al-Quran Remaja (STAR) bagi pengambilan ke -20 bagi Sesi Tahun 2017-2018 hari ini memulakan pembelajaran di Tahun 1 skim tersebut sejurus selepas berlangsungnya sesi pendaftaran Tahun 1 bermula jam 7.45 pagi hingga 8.30 pagi bertempat di bangunan Sekolah Arab Temburong, di sini.

Terdahulu, Pegawai IRK dan Pelajaran Lanjutan Daerah, Awang Jefry bin Othman dalam taklimatnya antaranya menerangkan mengenai panduan skim ini yang mengalu-alukan kemasukan pelajar baharu bagi sesi 2017-2018 selain menjelaskan mengenai sesi pembelajaran sepanjang dua tahun skim berlangsung, penekanan kepada kehadiran pelajar, serta ujian akhir semasa pelajar berada penghujung Tahun 2 nanti.

Beliau juga menasihatkan para pelajar untuk sentiasa menjaga adab sopan khususnya dari segi berpakaian serta menjaga keselamatan masing-masing semasa menghadiri kelas setiap hari Jumaat dan Ahad setiap minggu.

Lapan orang pelajar ini telah berjaya terpilih mengikuti skim ini mengikut syarat-syarat yang telah ditetapkan setelah menjalani temuduga pada penghujung tahun lalu bersama 16 orang pelajar lain dari Daerah Temburong sebelum ini.

Semasa berada di Tahun 1, di bawah pengawasan seorang tenaga pengajar, mereka akan mendalami pembacaan Al-Quran secara murattal, tajweed, tarannum dan tausyeh.

Salah seorang pelajar yang terpilih, Awang Mirza Hazimy bin Helmy, 12 tahun yang belajar di Sekolah Ugama Puni, ketika ditemui berkata, beliau sendiri berminat menyertai skim ini untuk meningkatkan lagi mutu bacaan Al-Qurannya secara murattal dan bertarannum. Awang Mirza yang mendapat sokongan penuh daripada ibu-bapa dan guru-guru agama sekolahnya untuk menyertai skim ini turut bercita-cita untuk mengikuti pertandingan-pertandingan musabaqah di peringkat kebangsaan dan antarabangsa.

STAR merupakan skim yang dikendalikan oleh Jabatan Pengajian Islam (JPI), Kementerian Hal Ehwal Ugama bagi melahirkan remaja berpotensi dalam bidang pembacaan Al-Quran secara bertarannum.

Ia bertujuan untuk melatih dan membimbing remaja dalam pembacaan Al-Quran melalui lagu-lagu tilawah masyhur bagi melahirkan pembaca-pembaca Al-Quran remaja berpotensi untuk dijadikan sebagai pelapis qari dan qariah negara ke peringkat kebangsaan dan antarabangsa.



SERAMAI lapan orang pelajar baharu Skim Tilawah Al-Quran Remaja (STAR) bagi Pengambilan Ke-20 bagi Sesi Tahun 2017-2018 telah memulakan pembelajaran di Tahun 1 bertempat di Bangunan Sekolah Arab Temburong.